
 

Nyhedsbrev 
18. juli 2016 

Her kommer et kort nyhedsbrev for at informere om sommerens udfordringer. 
Som alle ved, har problemer det med at komme på det værst tænkelige tidspunkt, og denne gang 
er ikke en undtagelse. Bestyrelsen har været i kontakt med Tryg og Casper, VVS, og nu er der for 
alvor sat gang i sagen. 
 
Brian Bruhn Knudsen, formand 

 

Vandskade 
Ejerforeningens forsikring, Tryg, er inde i sagen. 
Vi har 18/7-16 haft besøg fra DTS Sporing og problemet er identificeret. 
På nuværende tidspunkt er selve faldstammen og vandrør frifundet, men der er lokaliseret 
konstruktionsfejl, som har medført vandskader. 
 
Taksator fra Tryg kommer til møde mandag, 25/7, og vi vil under mødet finde ud af hvordan 
forsikringsforholdene skal opstilles og hvilket håndværksmæssigt arbejde, der skal udføres. 
 
Da de berørte beboere ikke må bruge bad, håndvask eller på anden måde benytte gulvafløbet, har 
Tryg hjulpet med at bestille en bad-vogn.  
Den kommer hurtigst muligt - firmaet mener, at det er muligt at placere vognen i vores gård. 

Faldstammer 
Grundet vandskade sagen beskrevet foroven, må bestyrelsen afvente og skifte fokus til 
lejlighederne berørt af vandskaden. Behandling af vandskaden har højeste prioritet lige nu. 

Ændringer i bestyrelsen 
Louise har desværre valgt at træde ud af bestyrelsen af personlige årsager. 
Suppleant Tanja Aagesen indtræder som medlem indtil næste bestyrelsesvalg. 

Ekstraordinær generalforsamling 
Bestyrelsen planlægger at indkalde til en ekstraordinær generalforsamling. 
Bestyrelsen har to formål med denne generalforsamling. 

1) Nye vedtægter på valg; revideret i forhold til generalforsamlingens tidligere ønsker. 
2) Valg til bestyrelsesposten efter Louise Rasmussen (pt Tanja Aagesen, suppleant). 


